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Rodrigo Taddei znalazł się dziś w wiosce maratońskiej przy okazji

maratonu, który zostanie rozegrany w stolicy Włoch. Krótki wywiad z

graczem Giallorossich przeprowadziło Radio Radio.

 

Jaką radę dałbyś tym, którzy pobiegną w maratonie?

- Lubię sport w ogóle. Radzę uprawiać każdy sport, który wykonuje się z pasją, gdyż

jest to najwspanialsza rzecz na świecie.

 

W jakim punkcie znajdują się w tym okresie nogi piłkarza?

- Wiele zależy od przygotowania i od metod. Miałem mało okazji do gry, gdyż

wracam po kontuzji. Czekam na swój moment kibicując kolegom. Nie mogę

doczekać się powrotu na boisko i powtórzyć "Aurelio" na przeciwniku. Andreazzoli?

Jest taki sam jak wcześniej, z tą różnica, że jest teraz pierwszym trenerem.
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